
 
 

Ålands Natur & Miljös höstmöte 21 november 2024 

kl. 18 i Folkhälsans allaktivitetshus, Café Vreten 

 

§1 Mötet öppnades av Kimberly Terry kl. 18.24  

§2 Val av mötesordförande, sekreterare, två protokolljusterare och 

rösträknare.  
 

Förslag: Soile Wartiainen (mötesordförande) Jennie Elevall (sekreterare) Robert 

Laaksonen (protokolljusterare och rösträknare) och Adolfo Hurtado 

(protokolljusterare och rösträknare)  

Beslut: Förslaget understöddes.  

 

§3 Konstaterande av att mötet är stadgeenligt sammankallat och 

beslutsfört. 
 

Medlemsansvarig Jessica Sundberg berättade att annons fanns med i 

Ålandstidningen 8 november och att inbjudan också funnits med i nyhetsbrev 

och på sociala medier samt skickades ut tillsammans med påminnelsefakturor i 

slutet av oktober. Mötet är stadgeenligt sammankallat om en annons funnits 

med i någon av lokaltidningarna senast 5 dagar före mötet.  

Beslut: Mötet är stadgeenligt sammankallat och beslutfört. 

 

 

§4 Fastställande av mötets arbetsordning 

Beslut: Mötets dagordning godkändes.  Ursprungliga ordningen ändrades dock 

om då §8 (Val av styrelsens ordförande och styrelsemedlemmar istället för dem 



vars mandatperiod utgår) flyttas dock upp efter § 4, då Ester i valberedningen 

behöver gå tidigare.  

 

§5 Fastställande av verksamhetsplanen för 2025. 

Verksamhetsledare Josefine Egenfelt redogjorde för verksamhetsplanen.  

Beslut: Verksamhetsplanen för 2025 fastställdes och godkändes. 

Verksamhetsplanen bifogas till protokollet som bilaga. 

 

 

§6 Fastställande av medlemsavgifter för 2025. 

Jessica Sundberg redogjorde för styrelsens förslag på medlemsavgifter 2025. 

Förslaget är att avgifterna inte ändras inför 2025, alltså:  

Ordinarie medlem: 20 € 

Medlem under 18 år: 5 € 

Pensionär, studerande, arbetslös eller motsvarande: 10 € 

Familjeavgift: En ordinarie medlemsavgift på 20 € + 5 € per person för resten i 

hushållet eller familjen 

Juridiska personer: 40 € 

Månadsgivare befrias från medlemsavgift.  

Beslut: Fastställande av medlemsavgiften godkändes och fastställdes. 

 

 

§7 Fastställande av budget för 2025.  

Verksamhetsledare Josefine Egenfelt redogjorde för budgeten 2025.  

Beslut:  Josefine Egenfelt redogjorde för budgeten och den godkändes. Budgeten 

bifogas till protokollet som bilaga.  

 

 



§8 Val av styrelsens ordförande och styrelsemedlemmar istället för dem 

vars mandatperiod utgår.  

Valberedningens representanter Ester Laurell och Bertil Karlsson redogjorde för 

valberedningens förslag:  

Ordförande 2025: Alyssa Bittner-Gibbs från och med mars 

Kimberly Terry fortsätter som ordförande januari-februari. 
 

Övriga styrelseledamöter 2025: 

Joanna Isaksson (år 2 av 2) 

Alexander Woivalin (år 2 av 2) 

Pia Widén (år 2 av 2) 

Fanny Enestam (omval) 

Ola Sundberg (omval) 

Tony Cederberg (omval) 

Annika Orre (ny) 

Ola Nyqvist (ny) 
 

Valberedningen har i år bestått av Annette Häger-Ahlström, Ester Laurell och 

Bertil Karlsson.  

 

Beslut: Valberedningens förslag godkändes.  

 

 

§9 Val av revisor med ersättare eller verksamhetsgranskare med ersättare 

Josefine Egenfelt presenterade förslaget: CGR-revisor Anton Axberg (BDO Ab) 

med ersättare Andreas Holmgård (BDO Ab) 

Beslut: Förslaget godkändes.  

 

§10 Övriga av styrelsen eller medlemmarna väckta frågor 

Inga övriga ärenden hade anmälts på förhand.  

Kimberly Terry avtackades för sina insatser i styrelsen. 



Information: Jonna Kevin tipsar spontant om visningen av Doktorsvillan tisdag 

26/11 kl 16, mer info på stadens hemsida.  

 

 

§11 Mötets avslutande 
 

Mötet avslutades kl. 19.13  

 

 

Protokollet justerat av Soile Wartiainen, Jennie Elevall, Robert Laaksonen och 

Adolfo Hurtado. 

 


